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OBČINA BRDA 
Trg 25. maja 2 
5212 Dobrovo 
 
Številka: 900-30/2018 
Datum:  13. 3. 2018 

 
 

ZAPISNIK 
30. redne seje Občinskega sveta Občine Brda, ki je bila dne 13. 3. 2018, ob 18. uri, 

v veliki sejni dvorani Občine Brda 
 
 

Prisotni svetniki: Edbin Erzetič, Teja Jelina, Oskar Kristančič, Karlo Passoni, Domen Drufovka, Boris Šfiligoj, Aleš Simčič, 
Silvestra Elen Brašnić Saffigna, Žarko Kodermac, Lilijana Kastelic, Goran Simčič, Kostja Jelinčič, Romana Velišček, Boris 
Rožič, Damijan Birtič 
 
Opravičeno odsoten: Silvan Peršolja 
 
Seji prisostvujejo: župan Franc Mužič, Anita Manfreda, Dejan Rusjan, Beti Kumar, Mateja Ambrožič, Tina Novak Samec  
 
Sejo je sklical župan Franc Mužič. Sejo vodi podžupan Goran Simčič.  
 
Dnevni red : 

 
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Potrditev zapisnika 29. redne seje  
3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
4. Obravnava in sprejem Pravilnika Občine Brda o sofinanciranju programov kulture – druga obravnava  
5. Obravnava in sprejem Pravilnika Občine Brda o sofinanciranju programov mladih – prva obravnava  
6. Obravnava in sprejem Pravilnika Občine Brda o sofinanciranju programov na področju kmetijstva in podeželja 

– prva obravnava  
7. Obravnava in sprejem Pravilnika Občine Brda o sofinanciranju programov športa – prva obravnava  
8. Letni program športa v Občini Brda za leto 2018  
9. Ukinitev zaznambe javno dobro na parceli v k. o. Kojsko  
10. Soglasje k imenovanju direktorice javnega zavoda Goriška knjižnica Franceta Bevka Nova Gorica  
11. Soglasje k imenovanju direktorice javnega zavoda Goriška lekarna Nova Gorica  
12. Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 29. redne seje 
13. Pobude in vprašanja svetnikov 
14. Realizacija sklepov 29. redne seje  

 
Ad 1. 

 
Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
 
Prisotnih je 15 svetnikov. Občinski svet je sklepčen in lahko nadaljuje s sejo.  
  

Ad 2. 
 
Potrditev zapisnika 29. redne seje 
 
V obravnavo je bil dan zapisnik 29. redne seje.  
 
Boris Šfiligoj poda pripombo na zapisnik pri točki Ad 4. Prometna ureditev na Trgu 25. maja, pri OŠ Alojza Gradnika 
Dobrovo in za dovoz otrok v vrtec  in sicer, da se stavek: »S tem bi pridobili dve parkirni mesti ter pločnik proti vrtcu.« 
popravi in naj se pravilno glasi: »S tem bi pridobili dva parkirna prostora ter pločnik proti vrtcu.« 
 
Silvan Peršolja je zaradi opravičene odsotnosti predsedujočemu posredoval pisne pripombe na zapisnik.  
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Pri točki Ad 11. Pobude in vprašanja svetnikov naj se popravi:  

• prva pobuda: »Kadar se izvaja košnja ob javnih cestah, naj se izvajalca opozori tudi na to, da se poseka 
vejevje, ki sega v obcestno telo. Le to se ob deževju zelo zniža in tako ovira promet.« Doda naj se odstavek: 
»Povešene veje ob dežju ovirajo visoke turistične avtobuse in kamione s kontejnerji, ki se zato umikajo proti 
sredini ceste in tako ogrožajo ostale udeležence.« 

• druga pobuda: »Osebno se je zelo razveselil knjige, ki jo je napisala Milena Beguš. Predlaga, da jo Občinski 
svet Občine Brda predlaga za prejemnico občinskega priznanja za leto 2018. V knjigi je dokumentirana 
pretekla zgodovina na skromen način. Gre za zgodovinski zbornik, z briškimi besedami napisano briško 
dogajanje v prostoru.«  
Tretji stavek naj se črta in nadomesti s stavkom: »Z dolgoletnim delom in skromnimi materialnimi sredstvi je 
napisala knjigo, ki tudi s citati še živih udeležencev neposredno dokumentira briško zgodovino.« 

 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet zapisnik 29. redne seje s podanimi pripombami.  
 

Ad 3. 
 
Obravnava in sprejem dnevnega reda 
 
V obravnavo je bil dan DNEVNI RED 30. redne seje.   
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet DNEVNI RED 30. redne seje.   

 
Ad 4. 

 
Obravnava in sprejem Pravilnika Občine Brda o sofinanciranju programov kulture – druga obravnava 
 
Obrazložitev poda Anita Manfreda.  
 
 Občinski svet Občine Brda je na 29. redni seji dne 6. 2. 2018 sprejel predlog Pravilnika Občine Brda o sofinanciranju 
programov kulture v prvi obravnavi.  
Občinska uprava Občine Brda je predlog pravilnika že uskladila s sprejetimi pripombami občinskega sveta, podanimi v 
prvi obravnavi, in pripravila predlog pravilnika za drugo obravnavo z dodatnimi predlogi sprememb:  

• 5. člen, 1. alineja se pravilno glasi: » - so ustrezno registrirani in imajo sedež na območju Občine,«, ostalo 
besedilo 1. alineje se črta; do sofinanciranja so upravičeni izvajalci s sedežem na območju občine Brda; 

• 7. člen, 3. alineja se pravilno glasi: »da imajo sedež na območju občine Brda,«, ostalo besedilo 3. alineje se 
črta; do sofinanciranja so upravičeni izvajalci s sedežem na območju občine Brda;  

• črta se 1. kriterij – sedež društva; do sofinanciranja so upravičeni le izvajalci s sedežem na območju občine 
Brda;  

• 3. kriterij – črta se 3. alineja; program se izvaja na območju občine Brda;  

• 15. člen – doda se 4. odstavek » Prijava je lahko tudi elektronska, če je tako določeno v razpisu. Način 
elektronske predložitve prijave mora biti določen v razpisni dokumentaciji.«  

• 22. člen, črta se 8. alineja »terminski plan porabe proračunskih sredstev«  

• 26. člen, doda se 2. odstavek »V delu, ki se nanaša na organizacijo javnih prireditev nadzor izvaja tudi 
medobčinski inšpektorat – redarska služba.  

 
V času med prvo in drugo obravnavo so potekali razgovori med ZKD Brda in ZTKMŠ Brda, glede nadaljnjega delovanja 
ZKD Brda. ZKD Brda je podal odgovor, da zveze ne bodo ukinili ter ostajajo naprej organizirani kot do sedaj.  
Občina Brda je v februarju s strani Računskega sodišča RS prejela predlog Revizijskega poročila o pravilnosti dela 
poslovanja Občine Brda v letu 2015, kjer je podalo pripombo glede dodeljevanja sredstev iz proračuna občine društvu 
ZKD Brda, ki deluje v javnem interesu, z neposredno pogodbo.  
 
Pripomba RS: »Lokalna skupnost v skladu s 57. členom Zakona o uresničevanju javnega interesa za kulturo (ZUJIK) z 
izvajalcem javnega kulturnega programa sklene pogodbo iz 93. člena ZUJIK na podlagi javnega razpisa oziroma javnega 
poziva po postopku, določenem v tem zakonu, izjem od pravila javnega razpisa pa ne predvideva.« 
 
Predlog Pravilnika Občine Brda o sofinanciranju programov kulture v drugi obravnavi je bil usklajen s Statutarno 
pravno komisijo na seji dne 5. 3. 2018.  
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Glede statusa ZKD Brda, Anita Manfreda Damjanu Birtiču pojasni, da se do sedaj ZKD Brda ni prijavljal na javni razpis, 
ampak se je z zvezo sklepalo neposredno pogodbo. K temu občino zavezuje tudi Zakon o uresničevanju javnega 
interesa za kulturo, ki izrecno določa, da je potrebno sredstva razdeliti na podlagi javnega poziva oz. javnega razpisa.  
 
Oskar Kristančič pove, da je sedaj jasno, da se bo moral ZKD Brda prijaviti na javni razpis. Kako pa bo ZKD Brda sredstva 
razdelil končnim porabnikom? 
 
Anita Manfreda pojasni, da je ZKD Brda društvo, ki deluje v javnem interesu in ker gre za javna sredstva je potrebno za 
razdelitev sredstev uporabiti v naprej jasno določena merila.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Pravilnik Občine Brda o sofinanciranju programov kulture   
2. Ta sklep velja takoj.  

 
Ad 5.  

 
Obravnava in sprejem Pravilnika Občine Brda o sofinanciranju programov mladih – prva obravnava  

 
Anita Manfreda poda kratko obrazložitev za vse predloge pravilnikov, ki so uvrščeni na dnevni red 30. redne seje 
Občinskega sveta Občine Brda v prvi obravnavi, saj je razlog za sprejem pravilnikov pri vseh enak. 
 
Računsko sodišče je v letu 2016 izvedlo revizijo nad dodeljevanjem tekočih transferov na področju športnih, 
mladinskih, kulturnih, socialno – humanitarnih, kmetijskih in družbenih dejavnosti. Računsko sodišče je ugotovilo, da 
je Občina Brda sicer sredstva razdelila na podlagi objavljenih javnih razpisov, nima pa sprejetih pravilnikov za 
navedena področja, v katerih morajo biti natančno določena merila za izbor programov ter postopek vrednotenja in 
dodelitve sredstev sofinanciranja programov. Občina Brda je priporočila Računskega sodišča upoštevala že v letu 2017 
in sredstva razdelila na podlagi objavljenih javnih razpisov, natančno določenih kriterijev in meril za ocenjevanje vlog, 
nato pa pričela s postopki priprave pravilnikov.  
Občinski svet Občine Brda je na 29. redni seji dne 6. 2. 2018 že sprejel Pravilnik Občine Brda o sofinanciranju 
programov na področju družbenih dejavnosti in Pravilnik Občine Brda o sofinanciranju programov na področju 
socialno – humanitarnih dejavnosti. 

 
Pri pripravi predloga Pravilnika Občine Brda o sofinanciranju programov mladih je občinska uprava že upoštevala 
pripombe občinskega sveta, ki so bile podane na 29. redni seji in veljajo za vse predloge pravilnikov:  

• 20. člen, 2. odstavek – »Če se prijavitelj v roku osmih dni od vročitve poziva ne odzove se šteje, da je umaknil 
prijavo na javni razpis.«  

• 24. člen – »Izvajalci programov, ki z Občino podpišejo pogodbo o sofinanciranju programov, so dolžni 
najkasneje do 31. 1. naslednjega leta Občini predložiti zaključno poročilo o izvedbi programa,…«  

• 24. člen, 3. alineja – »slikovno in ostalo gradivo s katerim dokazuje uspešno izvedbo programa«  

 
Predlog Pravilnika Občine Brda o sofinanciranju programov mladih v prvi obravnavi je bil usklajen s Statutarno pravno 
komisijo na seji dne 5. 3. 2018 in s Komisijo za mladino.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

V skladu z določili petega odstavka 79. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Brda, na predlog pravilnika v prvi 
obravnavi ni bistvenih vsebinskih pripomb. Ker bi besedilo pravilnika v drugi obravnavi bilo enako besedilu pravilnika 
v prvi obravnavi, Občinski svet Občine Brda sprejme pravilnik na isti seji tako, da se prva in druga obravnava predloga 
pravilnika združita.  

 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Pravilnik Občine Brda o sofinanciranju programov mladih.    
2. Ta sklep velja takoj.  
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Ad 6. 
 
Obravnava in sprejem Pravilnika Občine Brda o sofinanciranju programov na področju kmetijstva in podeželja – 
prva obravnava 
 
Obrazložitev poda Anita Manfreda.  
 
Pri pripravi predloga Pravilnika Občine Brda o sofinanciranju programov na področju kmetijstva in podeželja je 
občinska uprava že upoštevala pripombe občinskega sveta, ki so bile podane na 29. redni seji in veljajo za vse predloge 
pravilnikov:  

• 20. člen, 2. odstavek – »Če se prijavitelj v roku osmih dni od vročitve poziva ne odzove se šteje, da je umaknil 
prijavo na javni razpis.«  

• 24. člen – »Izvajalci programov, ki z Občino podpišejo pogodbo o sofinanciranju programov, so dolžni 
najkasneje do 31. 1. naslednjega leta Občini predložiti zaključno poročilo o izvedbi programa,…«  

• 24. člen, 3. alineja – »slikovno in ostalo gradivo s katerim dokazuje uspešno izvedbo programa«  

 

Predlog Pravilnika Občine Brda o sofinanciranju programov na področju kmetijstva in podeželja v prvi obravnavi je bil 
smiselno dopolnjen in usklajen s Statutarno pravno komisijo na seji dne 5. 3. 2018. Občinska uprava je pripombe 
Statutarno pravne komisije že upoštevala pri pripravi predloga pravilnika, ki je bil usklajen tudi s Komisijo za 
kmetijstvo.  
 

Teji Jelina nista razumljiva dva kriterija in prosi za pojasnilo:  

 

1. kriterij lokacije izvajanja programa/projekta, po katerem bo: 

ocenjevano dejstvo utež 

več kot 75% aktivnosti se izvaja na območju Občine 150 točk 

manj kot 75% aktivnosti se izvaja na območju 

Občine 
50 točk 

 
2. kriterij vsebine in ocene programa/projekta: 

2.1. Nivo izvajanja programa/projekta: 

ocenjevano dejstvo utež 

lokalni/občinski nivo 5 točk 

medobčinski/regionalni nivo 10 točk 

nacionalni nivo 15 točk 

mednarodni nivo 20 točk 

 

Anita Manfreda pojasni, da je merila predlagala Komisija za kmetijstvo glede na izkušnje, ki jih ima s prijavitelji. 
Potrebno je ločiti aktivnosti izvajanja programa društva (lokacija, kjer posamezno društvo izvaja največ svojih 
aktivnosti) in nivo programa oz. projekta. Npr. če bo društvo izvedlo svoj program oz. projekt izven občine bo seveda 
točkovno nagrajeno.  

 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

V skladu z določili petega odstavka 79. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Brda, na predlog pravilnika v prvi 
obravnavi ni bistvenih vsebinskih pripomb. Ker bi besedilo pravilnika v drugi obravnavi bilo enako besedilu pravilnika 
v prvi obravnavi, Občinski svet Občine Brda sprejme pravilnik na isti seji tako, da se prva in druga obravnava predloga 
pravilnika združita.  

 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Pravilnik Občine Brda o sofinanciranju programov na področju kmetijstva in 
podeželja.     

2. Ta sklep velja takoj.  
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Ad 7. 
 
Obravnava in sprejem Pravilnika Občine Brda o sofinanciranju programov športa – prva obravnava  
 
Obrazložitev poda Anita Manfreda.  
 
Pri pripravi predloga Pravilnika Občine Brda o sofinanciranju programov športa je občinska uprava že upoštevala 
pripombe občinskega sveta, ki so bile podane na 29. redni seji in veljajo za vse predloge pravilnikov:  

• 19. člen, 2. odstavek – »Če se prijavitelj v roku osmih dni od vročitve poziva ne odzove se šteje, da je umaknil 
prijavo na javni razpis.«  

• 23. člen – »Izvajalci programov, ki z Občino podpišejo pogodbo o sofinanciranju programov, so dolžni 
najkasneje do 31. 1. naslednjega leta Občini predložiti zaključno poročilo o izvedbi programa,…«  

• 23. člen, 3. alineja – »slikovno in ostalo gradivo s katerim dokazuje uspešno izvedbo programa«  

 
Predlog Pravilnika Občine Brda o sofinanciranju programov športa v prvi obravnavi je bil usklajen s Statutarno pravno 
komisijo na seji dne 5. 3. 2018 in s Komisijo za šport.  
 
Karlo Passoni kot predsednik Komisije za šport pove, da komisija bistvenih pripomb na predlog pravilnika ni imela. 
Širina tega pravilnika naj bi ostala taka, kot je predlagana, saj je to v skladu z Zakonom o športu. Je pa pravilnik zelo 
široko nastavljen, v primeru da se v bodoče razvijejo morebitne druge športne dejavnosti in aktivnosti, ki jih določa 
Zakon o športu. Trenutno pa Občina Brda uporablja le vsebine ter merila in kriterije, ki bodo sprejeti z Letnim 
programom športa za leto 2018.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

V skladu z določili petega odstavka 79. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Brda, na predlog pravilnika v prvi 
obravnavi ni bistvenih vsebinskih pripomb. Ker bi besedilo pravilnika v drugi obravnavi bilo enako besedilu pravilnika 
v prvi obravnavi, Občinski svet Občine Brda sprejme pravilnik na isti seji tako, da se prva in druga obravnava predloga 
pravilnika združita.  

 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Pravilnik Občine Brda o sofinanciranju programov športa.     
2. Ta sklep velja takoj.  

 
Ad 8.   

 
Letni program športa v Občini Brda za leto 2018 
 
Letni program športa za leto 2018 predstavi Anita Manfreda.  
 
Prvi odstavek 13. člena Zakona o športu (Uradni list RS, št. 22/98, 29/17) določa, da letni program športa na lokalni 
ravni sprejme občinski svet za posamezno koledarsko leto.  
Letni program športa na lokalni ravni določa programe in področja športa, ki se sofinancirajo v posameznem 
koledarskem letu in obseg javnih sredstev, ki se zagotavljajo v proračunu lokalne skupnosti.  
Za uresničevanje javnega interesa v športu, opredeljenega v letnem programu, se zagotavljajo sredstva v občinskem 
proračunu za sofinanciranje naslednjih vsebin:  

• športne aktivnosti  

• športna rekreacija 

•  kakovostni šport  

•  vzdrževanje javnih športnih objektov  
 
Predlog Letnega programa športa Občine Brda za leto 2018 je, skupaj s Pravilnikom Občine Brda o sofinanciranju 
programov športa, ki se sofinancirajo iz proračunskih sredstev Občine Brda in Odlokom o proračunu Občine Brda za 
leto 2018, tudi podlaga za objavo Javnega razpisa za sofinanciranje programov oz. projektov s področja športa, ki jih 
bo Občina Brda sofinancirala v letu 2018.  
Izvajalci letnega programa športa so športna društva in klubi s sedežem na območju občine Brda ali na območju občine 
izvajajo dejavnost namenjeno občanom ter so neprofitnega značaja. Na dan 31. 12. 2017 je bilo v občini Brda 
registriranih 12 športnih društev in klubov.  



Stran 6 od 11 

 

Na javni razpis za sofinanciranje programov s področja športa, ki so v javnem interesu v občini Brda v letu 2017 se je 
prijavilo 8 športnih klubov in društev s sedežem v občini Brda.  
Večina proračunskih sredstev občine za športne programe je namenjena za sofinanciranje športnih društev oz. klubov, 
usmerjenih v kakovostni šport in rekreacijo, nadalje za upravljanje in tekoče vzdrževanje javnih športnih objektov in v 
ostale športne aktivnosti.  
V predlogu Letnega programa športa v Občini Brda za leto 2018 je za projekte in programe športnih društev oz. klubov 
namenjenih 38.650,00 EUR (javni razpis - 30.600 kakovostni šport, 4.050 - rekreacija, 4.000 EUR za druge športne 
aktivnosti) 13.900 EUR za upravljanje in tekoče vzdrževanje športnih objektov in 10.000 EUR za investicije in 
investicijsko vzdrževanje športnih objektov (Odlok o proračunu Občine Brda za leto 2018). Sredstva za šport so 
namenjena za športna društva in klube ter vse občane, ki se želijo športno udejstvovati.  
V skladu s Pravilnikom Občine Brda o sofinanciranju programov športa se v Letnem programu športa za leto 2018 
določi tudi merila in kriterije, ki bodo sestavni del razpisne dokumentacije pri objavi Javnega razpisa za sofinanciranje 
programov s področja športa, ki jih bo Občina Brda sofinancirala v letu 2018.  
Na podlagi zagotovljenih sredstev v proračunu Občine Brda, Občina Brda sklene neposredno pogodbo o financiranju z 
Zavodom za turizem, kulturo, mladino in šport Brda za izvajanje drugih športnih programov in prireditev. 
 
Vsebinski del dogajanja na področju športa v Občini Brda za leto 2018 predstavi Tina Novak Samec, direktorica ZTKMŠ 
Brda.  
 
V letu 2018 se obeta pestro dogajanje v Brdih tudi na področju športnih aktivnosti. Zavod za turizem, kulturo, mladino 
in šport Brda bo poleg ostali aktivnih društev pomagal pri organizaciji ali samostojno organiziral ter tudi finančno 
podprl številne športne dogodke. Dogodki katere ZTKMŠ organizira v lastni pristojnosti so tržno naravnani in si tako v 
celoti pokrijejo odhodke (npr. dogodek Bosi po Brdih, Martinov pohod, …). Za leto 2018 napovedujejo: 
 

IME DOGODKA KRAJ IN DATUM DOGODKA 

Pohod med oljkami in vinogradi  Višnjevik, 15.4.2018 

Prijateljski pohod osnovnih šol obeh strani meje  Krmin / Cormons, 20.4.2018 

Enogastronomski pohod ob meji  Brda (Slo + Ita), 21.4.2018 

Eco maratona Collio Brda  Brda (Slo + Ita), 20.4.2018 

Collio Brda MTB CUP maraton 2018 Brda (Slo + Ita), 25.4.2018 

Tradicionalni pohod KS Medana  Medana, 27.4.2018 

Nočni pohod ob polni luni  Sabotin, 28.4.2018 

Spominski pohod Peternel - Korada - Peternel Peternel - Korada, 20.5.2018 

Pohod po Poti miru  Vrhovlje - Sabotin, 26.5.2018 

Bosi po Brdih Brda, 27.5.2018 

VinoEuro 2018  Vipolže, 29.5. - 2.6.2018 

Kolesarski maraton Junaki vinogradov Ljubljana - Dobrovo, 2.6.2018 

Dobrodelno druženje ob češnjah in žogi  Vipolže, 3.6.2018 

Pohod od češnje do češnje  Brda, 3.6.2018 

Športne počitnice v Brdih  Brda, 16. - 20.7.2018 in 6. - 10.8.2018 

Spinning maraton  Vipolže, 9.9.2018 

Intiniti Dance Bliss International Festival  Vipolže, 18. - 21.10.2018 

21. Kolesarski vzpon na Sabotin  Vrhovlje - Sabotin, oktober  

Simbioza giba 2018 Brda, oktober  

Projekt 42/42 - 42 maratonov v 42 dneh Brda, 3.10.2018 

Martinov pohod  Brda, 10.11.2018 

12. Pohod ob meji brez meje  Brda (Slo + Ita), 23.12.2018 

 
NOVOST 
Brda zaradi lege, razgibanosti in nizke poseljenosti ponujajo odlične pogoje za razvoj kolesarskega turizma. Kolesarstvo 
v zadnjih letih pridobiva na popularnosti, kot oblika športnega udejstvovanja in preživljanja prostega časa. Ker so tudi v 
naši občini začutili potrebo po razvoju tega produkta, sta v lanskem letu bili izpeljani dve delavnici, namen katerih je 
priprava strategije razvoja kolesarske infrastrukture in kolesarskih produktov v Brdih (9. 10. in 20. 11. 2017). Zadnja 
delavnica s predstavitvijo rezultatov je bila 20. 3. 2018. 
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V TICu Brda so z odpiranjem nove turistične sezone osvežili tudi ponudbo najema koles. Gostje bodo imeli na 
razpolago nov vozni park e-koles, h katerim letos dodajajo tudi navadna gorska kolesa. 
 
BRIŠKA DRUŠTVA 
Po briških vaseh se bodo odvijale tudi številni športni dogodki in aktivnosti mladinskih društev. Konec junija, začetek 
julija se vsako leto v Kojskem odvija Teden malega nogometa RIO Kojsko, konec julija na Humu poletje na Humu, turnir 
v nogometu v Kamunu, 16. 8. v Kozani Sveti Rok s športnimi igrami, konec avgusta v Neblem Turnir Čelo, kot tudi 
Turnir v namiznem tenisu v Medani,… 
 
Tejo Jelina zanima, ali je ZTKMŠ Brda razmišljal tudi o programu zimskih počitnic za otroke, glede na uspešno izpeljan 
lanski poletni teden za otroke.  
 
Tina Novak Samec pove, da so na zavodu razmišljali tudi o tem in da pridejo v poštev tudi zimske počitnice. V lanskem 
letu so videli, da se obnese, zato bodo v letošnjem letu program razširili in v kolikor se bo uredilo tudi mladinski center 
bodo vse te vsebine tudi zaživele.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Letni program športa v Občini Brda za leto 2018.  
2. Ta sklep velja takoj. 

 
Ad 9. 

 
Ukinitev zaznambe javno dobro na parceli v k. o. Kojsko  
 
Obrazložitev poda Dejan Rusjan.  
 
Občina Brda je prejela prošnjo za odkup zemljišča parc. št. 479 k. o. Kojsko. Zemljišče obkroža hiši na parcelah  481, 
476, 477 in 478 k. o. Kojsko. Na parceli 479 k. o. Kojsko je sezidana greznica, ki služi hiši na parcelni št. 481 k. o. Kojsko 
in ji je bila za pozidavo priznana stavbna pravica za obdobje 99 let (pog. št. 4781-03/2007 z dne 24.05.2007). 
Pridobljeno je tudi pozitivno mnenje VS Kojsko k prodaji omenjenega zemljišča ter soglasje mejaša. Nepremičnina ne 
služi več namenu zaradi katerega so pridobile zaznambo javnega dobra poti.  
 
Boris Šfiligoj pove, da na to parcelo meji več hiš oz. več lastnikov zemljišč. Iz dokumentacije je razvidno, da je bilo 
pridobljeno samo eno soglasje. Zanima ga, kje so ostala soglasja. V primeru, da bo občina zemljišče prodala ga zanima, 
kako bo rešila problem z zelo ozkim prostorom med hišami. S prodajo se ne strinja, ker le to ni primerno.  
 
Zakaj ni vseh soglasij, Dejan Rusjan pojasni, da sta dva izmed lastnikov objektov podala pobudo za ukinitev, od tretjega 
lastnika pa je občina pridobila soglasje.  
 
Karlo Passoni kot neposredni udeleženec v zadevi pove, da je bil med lastniki zemljišč sprejet dogovor in da so vsi 
zainteresirani, da se zadeva reši na način kot je predlagana.  
 
Na glasovanje je bil dan SKLEP 
 

1. S tem sklepom se ukinja kot javno dobro - pot nepremičnini parcela 2290 479 katastrska občina 2290 KOJSKO 
parcela 479 (ID 4685239).  

2. Nepremičnina iz 1. točke tega sklepa preneha imeti značaj javnega dobra - poti in postane lastnina Občine Brda.  
3. Ta sklep začne veljati takoj po objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin.  

 
ZA je glasovalo 12 svetnikov, PROTI pa 1 svetnik.  Sklep je sprejet.  
 

Ad 10. 
 
Soglasje k imenovanju direktorice javnega zavoda Goriška knjižnica Franceta Bevka Nova Gorica 
 
Obrazložitev poda Beti Kumar.  
 
 V skladu s 14. členom Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Goriške knjižnice Franceta Bevka Nova Gorica (Uradni list 
RS št. 49-2001/2005), Svet zavoda Goriške knjižnice F. Bevka naproša občine ustanoviteljice, da podajo soglasje k 
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imenovanju direktorice zavoda. Pred imenovanjem ali razrešitvijo direktorja si mora svet knjižnice pridobiti soglasje 
občin ustanoviteljic, ki imajo v lasti več kot polovico soustanoviteljskega deleža.  
Na razpis direktorja javnega zavoda Goriška knjižnica Franceta Bevka, ki je bil objavljen v časopisu Primorske novice in 
v objavah Zavoda RS za zaposlovanje, dne 27.12.2017, sta se prijavili dve kandidatki.  
Svet zavoda Goriške knjižnice Franceta Bevka Nova Gorica je na 12. redni seji, dne 15.2.2018 imenoval Ireno Škvarč, 
roj. 1969, univ. dipl. bibliotekarko in prof. zgodovine, stanujočo Ulica Ivana Kosovela 21/c, 5270 Ajdovščina, za 
direktorico javnega zavoda za 5 letno mandatno obdobje (2018-2023). 
 
Predlog za izdajo soglasja k imenovanju direktorice javnega zavoda Goriška knjižnica Franceta Bevka Nova Gorica je 
obravnavala tudi Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja ter predlog soglasno potrdila.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP 
 

Občinski svet Občine Brda daje soglasje k imenovanju Irene Škvarč, roj. 1969, univ. dipl. bibliotekarka in prof. 
zgodovine, stanujoča Ulica Ivana Kosovela 21/c, 5270 Ajdovščina, za direktorico javnega zavoda Goriške knjižnice 
Franceta Bevka Nova Gorica za 5 letno mandatno obdobje (2018-2023). 

 
Ad 11. 

 
Soglasje k imenovanju direktorice javnega zavoda Goriška lekarna Nova Gorica 
 
Obrazložitev poda Beti Kumar.  
 
V skladu s 27. členom Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Goriška lekarna Nova Gorica (Uradni list RS št. 78/2014), 
Svet zavoda Goriške lekarne Nova Gorica naproša občine ustanoviteljice, da podajo soglasje k imenovanju direktorice 
javnega zavoda.  
Odlok o ustanovitvi zavoda določa, da mandat direktorja traja 4 leta, vendar Odlok ni usklajen z Zakonom o lekarniški 
dejavnosti, kjer je določeno, da mandat direktorja traja 5 let. Glede na to, da je Zakon o lekarniški dejavnosti nad 
Odlokom o ustanovitvi javnega zavoda, je pravilno, da se upošteva Zakon, kjer je določeno, da je mandat direktorja 5 
let. Odlok o ustanovitvi javnega zavoda bo potrebno uskladiti v roku 2-h let (do 27.1.2019) z Zakonom o lekarniški 
dejavnosti, ki je začel veljati januarja 2017.  
Na razpis direktorja javnega zavoda Goriške lekarne Nova Gorica, ki je bil objavljen v časopisu Primorske novice, dne 
23.1.2018, se je prijavila ena kandidatka.  
Svet zavoda Goriške lekarne Nova Gorica je na 2. redni seji, dne 16.2.2018 imenoval Ester Košiček, roj. 4.8.1965, mag. 
farm. spec., stanujočo Pod Škabrijelom 41, 5000 Nova Gorica, za direktorico zavoda za  
5 letno mandatno obdobje. 
 
Predlog za izdajo soglasja k imenovanju direktorice javnega zavoda Goriška lekarna Nova Gorica je obravnavala tudi 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja ter predlog soglasno potrdila.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP 
 

Občinski svet Občine Brda daje soglasje k imenovanju Ester Košiček, roj. 4.8.1965, mag. farm. spec., stanujočo Pod 
Škabrijelom 41, 5000 Nova Gorica, za direktorico javnega zavoda Goriške lekarne Nova Gorica za 5 letno mandatno 
obdobje. 

 
Ad 12. 

 
Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 29. redne seje 
 
Kar se tiče križišča na Vrhovlju pri Kojskem Boris Šfiligoj pove, da postavitev obcestnega ogledala ne bo rešila 
problema s preglednostjo. Potrebna bi bila razširitev ceste zaradi lažjega vključevanja prometa iz smeri Liga proti 
Plavam.  
 
Dejan Rusjan pojasni, da gre za državno cesto, kar pomeni, da Občina Brda križišča ne more urediti, lahko  pa poda 
predlog oz. zaprosi DRSI za dovoljenje za postavitev obcestnega ogledala. Za ureditev križišča pa Občina Brda lahko le 
poda pobudo na DRSI za začetek postopka ureditve križišča.  
 
Boris Šfiligoj v zvezi s podano pobudo o ureditvi javne razsvetljave na »Štegeršču« v Kojskem pove, da na tej lokaciji ni 
nič problematičnega, saj soglasje lastnika ni potrebno, ker s tem že soglaša.  
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Karlo Passoni v zvezi s podano pobudo o ureditvi prometa in prometne varnosti pri šoli in vrtcu v Kojskem predlaga, da 
se na sestanek z DRSI v zvezi z navedeno problematiko, povabi tudi predstavnike Vaške skupnosti Kojsko in hkrati tudi 
občinske svetnike s tega območja.  
 
Silvan Peršolja je zaradi odsotnosti posredoval pripombo na prvo pobudo v zvezi s košnjo ob javnih cestah. Odgovor 
pove, da je delo v redu opravljeno in da težave ni. S tem se ne strinja.    
 
Edbin Erzetič v zvezi s spolzkostjo sabotinske ceste na italijanski strani pove, da bi bilo potrebno izvesti meritve ob 
slabem vremenu. Opozarja, da se na tej lokaciji dejansko dogaja največ prometnih nesreč.  

 
Ad 13. 

 
Pobude in vprašanja svetnikov 
 
Silvestra Elen Brašnić Saffigna  
V imenu Komisije za čezmejno sodelovanje poda pobudo, da se v tem in v bodočih mandatih čezmejni komisiji 
posreduje okviren seznam prireditev v tujini, katerih se Občina Brda namerava udeležiti. Člani komisije se bodo med 
seboj uskladili ter določili, kdo od članov se bo udeležil določene prireditve. S tem se olajša delo občinski upravi.  
 
Boris Rožič  
V primeru vzdrževanja in urejanja pokopališča v Vipolžah predlaga, da v kolikor vaška skupnost tega ni sposobna 
opravljati (urejanje pokopališča, pobiranje najemnine za grobove,…) naj se to prenese na podjetje Komunala Nova 
Gorica d. d.. 
 
Kostja Jelinčič  

1. V kakšni fazi je ureditev dela pločnika na cesti Hum – Kojsko? Občinska uprava naj pri pristojnih organih 
urgira. Prav tako predlaga zamenjavo zemljišča na isti lokaciji, kjer cesta zavije v manjši zaselek in kjer imajo 
lastniki hiše parkirišče oz. dvorišče na javnem dobrem.  

2. Ponovno predlaga sanacijo podrtega zidu na cesti Kojsko – Hum, kjer se je pred dvema letoma zgodila 
prometna nesreča. Občinska uprava naj urgira pri DRSI. Gre za poškodovanje obcestnega zidu zaradi 
prometne nesreče. Predlaga, da pristojni pridobijo podatek o povzročitelju prometne nesreče ter ustrezno 
ukrepajo.  

 
Lilijana Kastelic  
Poda pobudo v zvezi z ustavljanjem in obračanjem avtobusa na »Kržadi« v Neblem ob jutranjih urah. Le ta na križišču 
ne more ustaviti, saj ima problem z obračanjem. V primeru slabega vremena, ko starši pripeljejo svoje otroke na 
avtobus, nastane težava s parkiranjem avtomobilov vzdolž glavne ceste. Zato predlaga, da občinska uprava zaprosi 
najemnike stare bencinske črpalke, da avtobusu omogočijo, da zapelje mimo bencinske črpalke in tako bi otroci na tej 
lokaciji počakali in vstopili na avtobus.  
  
Teja Jelina  

1. V skladu s sprejetimi spremembami in dopolnitvami Poslovnika Občinskega sveta Občine Brda, ki krajevni in 
vaškim skupnostim nalaga uporabo določb poslovnika predlaga, da se z začetkom novega mandata pripravi 
navodila oz. usmeritve krajevni in vaškim skupnostim o delovanju, na kakšen način in kako poteka 
komunikacija med občinsko upravo, ZTKMŠ Brda, računovodske zadeve,… Predlaga, da se krajevni in vaškim 
skupnostim naloži oddajanje letnih poročil.  
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Romana Velišček  

1. Na sejah občinskega sveta ni bilo nikoli prakse, da bi se direktorji javnih zavodov, katerih soustanoviteljica je 
Občina Brda, prišli predstavit. Zato predlaga, da se na dnevne rede naslednjih sej povabi direktorje javnih 
zavodov, da predstavijo delovanje le teh.   

2. Vaščani Kozane predlagajo izgradnjo mrliške vežice v Kozani. Nekateri vaščani se poslužujejo vaške cerkve, 
ampak vsem to ne ustreza.  

3. Potrebno bi bilo sanirati zid v Kozani proti pokopališču ob glavni cesti. Avtomobilom, ki prihajajo iz južnega 
dela vasi Kozana je zavijanje proti pokopališču težko izvedljivo. Predlaga razširitev cestišča.  

4. V medijih je bilo zadnje čase zaznati predstavitev projekta »Terme Brda«. V zvezi s tem se ogromno občanov z 
vprašanji obrača na občinske svetnike. Predlaga, da tudi občinski svet obravnava to tematiko, če se le da 
preden gre v medije.  
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Boris Šfiligoj 
1. Vedno več občanov še vedno zanima, zakaj so zneski na položnicah za porabo vode tako visoki. Tudi čiščenje 

greznic je zelo visok strošek. Prav tako bi morali biti občani bolj obveščeni o tem, kako priti do t. i. zelenih 
priključkov, ki bi občutno zmanjšali stroške.  

2. Predlaga postavitev kontejnerja za odpadni gradbeni material v izogib odlaganju materiala ob cestah.  
3. Kjer so še ugrajene azbestne plošče predlaga, da se lastnike stavb vzpodbudi k zamenjavi le teh, s tem da se 

subvencionira nakup novih kritin.  
4. Pločnik na Dobrovem – v kolikšnem času bi lahko prišlo do izvedbe? 
5. Kot rečeno pri OŠ Alojza Gradnika Dobrovo primanjkuje parkirnih prostorov, zato predlaga, da občina prične s 

postopkom za pridobitev parkirnih prostorov na zemljišču, ki je v skladu z OPN Občine Brda temu namenjeno.  
 
Edbin Erzetič 

1. Most v Neblem je bil na novo asfaltiran, postavljen je bil prometni znak za spolzko cestišče. Pregladka asfaltna 
površina je že v zelo slabem stanju.  

2. Cesta proti Brdicam pri Neblem je bila v lanskem letu na novo asfaltirana, vendar so na njej že vidne razpoke.  
3. Na cesti Peternel – Kožbana se je pojavila izboklina v velikosti cca 5 – 6 cm, kar zelo ovira promet.  
4. V Zdravstvenem domu na Dobrovem je na fizioterapijo potrebno čakati 3 – 4 mesece, zaposlena je le ena 

oseba. Glede na razpoložljive kapacitete predlaga, da se dodatno pridobi še eno osebo za izvajanje 
fizioterapije.  

5. Pri kontejnerskem mestu pri Peternelu se nahaja 4 – 5 palet azbestnih plošč.  
 
Aleš Simčič  
Zneski na položnicah za porabo vode so od 30 % – 60 % višji. Predlaga, da podjetje Vodovodi in kanalizacija Nova 
Gorica d. d. pripravi članek s pojasnilom za Briški časnik.  
 
Silvan Peršolja 

1. Kdaj bo začetek obnove vežice na pokopališču v  Šmartnem (že usklajeno z ZVKND, sredstva rezervirana)? 
2. Zakaj je javni WC, ki so ga uporabljali obiskovalci Šmartnega, že skoraj leto dni zaprt? Prosi za hitro ukrepanje, 

ker so posledice zaprtega WC neprijetne. 
3. Kdaj  bo izmera ceste s parc. st. 687 k. o. Šmartno v Imenju (Rok: 30.4.2018, sklep VS Šmartno). 

 
Ad 14. 

 
Realizacija sklepov 29. redne seje 
 
Ni bilo pripomb.  
 
 
Seja zaključena ob 19.34.    
 
 
 
     Zapisničarka                                     Predsedujoči                               Direktorica občinske uprave  
 Mateja Ambrožič                                Goran Simčič                                                 Anita Manfreda 
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